
 

1 

 
Zagreb,25. svibanj 2009. 
Broj:261/2009/SŠS 
 
 
                                              - ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
                                              - PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
                                              - ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 
 
 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 
 
 

SA III. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANE 
21. svibnja, 2009. GOD. U ZAGREBU 

 
 
Nazoĉni ĉlanovi Izvršnog odbora: Šime Bulić, Rajko Ţiţić, Tomislav Ćurko,  
     Krešo  Troskot 
Ostali nazoĉni:   Snjeţana Š.-Suknaić, Ana-Marija Cigić 
 
Odsutni:    Aleksandar Anzur, Tonĉi Jurjević (ispriĉali se)   
 
Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić predsjednik Saveza koji je na poĉetku 
pozdravio prisutne, imenovao Glavnu tajnicu za zapisniĉara što je prihvaćeno, te 
predloţio sljedeći:   
 
 
D N E V N I   R E D: 
 
 

0 Prihvaćanje izvješća sa II. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Kandidature za Predsjednika Saveza, 
2. UsklaĊivanje Pravilnika usklaĊenih sa Statutom HBS-a za Skupštinu,  
3. UtvrĊivanje dokumenata za Skupštinu HBS-a 
4. Izbor najboljih igraĉa u 2008. godini 
5. Prihvaćanje Plana i programa rada, teĉaj za trenere boćanja 
6. Slobodna rijeĉ 

 
Ovakav dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
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ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 
 
 
AD- 1 – Prihvaćanje izvješća sa II. sjednice Izvršnog odbora 
 
Predsjednik Saveza je otvorio raspravu o izvješću sa II. sjednice Izvršnog odbora 
odrţane 6. travnja 2009. godine (izvješće dostavljeno svim ĉlanovima Izvršnog 
odbora). Tada je Ţiţić obrazloţio kako je prigovor na biranje sudaca koji je poslan na 
Sudaĉku komisiju samo dostavljen Izvršnom odboru na znanje, a ne tiĉe ga se 
direktno, kako piše u izvješću. Tada je donesena odluka da se toĉka AD 8. izmjeni 
kako slijedi: 
 
     AD 8– prigovor na biranje sudaca 
 
Ured Saveza primio je na znanje prigovor na biranje sudaca BS Šibensko-
Kninske ţupanije. 
 
Takvo izmjenjeno izvješće sa II. sjednice Izvršnog odbora jednoglasno je 
prihvaćeno. 
 
 
AD-1- Kandidature za predsjednika Saveza 
 
Predsjednik Bulić dao je rijeĉ Glavnoj tajnici koja je ukratsko izvjestila kako je 
sukladno Statutu HBS-a, ured HBS-a zaprimio kandidature i traţi odobrenje Izvršnog 
odbora da se mogu prosljediti kao materijal za izborni dio Skupštine. Time se 
zapoĉela kratka rasprava  u kojoj sudjeluju Ĉurko, Troskot, Glavna tajnica, Ţiţić, 
Bulić nakon koje je donijeta sljedeća  
 

 
ODLUKA 

 
Sve pristigle kandidature za Predsjednika HBS-a su prema Statutu i Poslovniku 
o radu Skupštine pravovremeno zaprimljene u Uredu HBS-a.  
 
 
AD 2- UsklaĊivanje Pravilnika sa Statutom HBS-a za Skupštinu 
 
Predsjednik Bulić daje rijeĉ Glavnoj tajnici koja daje prijedlog da se svi Pravilnici 
ponude na usvajenje Skupštini ovakvi kakvi jesu trenutno, ali samo usklaĊeni po 
Zakonu o športu i novom Statutu, a sukladni su ponašanju na terenu, kako bi se 
utvrdila vaţeća pravila. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
  

 Predsjednik Bulić predlaţe K. Troskota za temeljito pregledavanje Poslovnika o radu 
Skupštine i Pravilnika za prijelaz igraĉa, Ţiţića za Pravilnik o nagraĊivanju igraĉa, 
Ćurka za Pravilnik o registraciji igraĉa i boćarskih udruga, on sam će kontaktirati 
Disciplinskog suca da se pregleda Disciplinski pravilnik. Nakon što Putica i Peršić 
obrade Propozicije opći dio i Lige Glavna tajnica i Ţiţić još će ih još jednom 
pregledati i pripremiti za slanje Skupštinskog materijala. 
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Nakon kraće rasprave oko primjedbi na pravilnike donijeta je sljedeća:  
 

ODLUKA 
 

Na Skupštini će se uvaţiti rasprava samo o pismenim primjedbama koje su 
dostavljene u ured HBS-a, pet dana prije Skupštine, zakljuĉno sa datumom  9. 
lipnjem 2009. 
 
 
AD-3. UTVRĐIVANJE DOKUMENATA ZA SKUPŠTINU 
 

 AD-3.1. Predsjednik daje rijeĉ Glavnoj tajnici koja je prisutne izvjestila kako je 
Nadzorni odbor izvršio nadzor financijskog poslovanja saveza u prošloj godini i 
dostavio izvješće, a g. Štefan je voljan doći na Skupštinu i Skupštinare o tome i 
osobno izvjestiti. Gospodin Zvonko Ranĉić, ĉlan Nadzornog odbora je u razgovoru s 
Glavnom tajnicom izvjestio kako je prezauzet ostalim obvezama te predloţio 
Skupštini da pronaĊu drugog ĉlana, a Ivan Šimunović, predsjednik Nadzornog 
odbora se zahvalio na duţnosti. 

 
 AD-3.2. Ured HBS-a je zaprimio Izvješće o radu Raffa sekcije od gospodina Zdravka 

Omrĉena koji će se uvrstiti u Skupštinski materijal. 
 

AD-3.3. Ured HBS-a je zaprimio i Izvješće o radu Zbora sudaca u 2008. godini od 
gospodina Denisa Peršića koji se usvaja i uvrstit će se u Skupštinski materijal. 
 
AD-3.4. Ured HBS-a zaprimio zahtjev Zagrebaĉkog boćarskog saveza za Izmjenu i 
dopunu Statuta HBS-a, koji će se proslijediti Skupštini na usvajanje. Nakon kraće 
rasprave, a na prijedlog Glavne tajnice utvrĊen je i konaĉni prijedlog Izvršnog odbora 
na koji se došlo u suradnji s Gradskim uredom za opću upravu, za Izmjenu i dopunu 
Statuta kako slijedi: 
 

 „Ĉlanak  33.  

Skupštinu Saveza ĉine predstavnici ĉlanova Saveza. 

Predstavnici u Skupštini Saveza biraju se prema ţupanijskoj pripadnosti ĉlanova 

Saveza po slijedećem kljuĉu: 

 od 3 - 9 ĉlanova ţupanijskog saveza bira se jedan (1) predstavnik 

 od 10 - 29 ĉlanova ţupanijskog saveza bira se dva (2) predstavnika 

 od 30 - 49 ĉlanova ţupanijskog saveza bira se tri (3) predstavnika 

 od 50 - 79 ĉlanova ţupanijskog saveza bira se ĉetiri (4) predstavnika 

 od 80 i više ĉlanova ţupanijskog saveza bira se pet (5) predstavnika 
 

Stalni predstavnici Saveza u Hrvatskom olimpijskom odboru, MeĊunarodnoj 

boćarskoj federaciji (F.I.B.) i MeĊunarodnoj boćarskoj federaciji (C.I.B.), ako nisu 

birani za predstavnike u Skupštinu Saveza, ĉlanovi su Skupštine Saveza po 

poloţaju.   
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Izmjena ĉl.48. Odluka Skupštine HBS-a od 12. veljaĉe 2000. godine i greškom 

prezentirana neizmjenjena reĉenica. Potrebno je izmjeniti kako slijedi: 

„Ĉlanak 48. 

Izvršni odbor je izvršno i upravno tijelo Saveza koje izmeĊu sjednica Skupštine 

upravlja poslovima Saveza. Izvršni odbor ima sedam (7) ĉlanova, od kojih je jedan 

predstavnik MeĊunarodne boćarske federacije. 

Ĉlanove Izvršnog odbora bira Skupština Saveza neposredno tajnim glasovanjem, iz 

svojih redova, a na temelju liste kandidata predloţene od predsjednika Saveza. 

Predsjednik Saveza po funkciji je ĉlan Predsjednik Izvršnog odbora.“ 

Dodati (greškom) ispušteno u Ĉlanku 57: 

„Predsjednika Saveza bira Skupština iz svojih redova tajnim glasovanjem na 

vrijeme od (4) ĉetiri godine. „ 

  
AD-4. Izbor najboljih igraĉa u 2008. godinu.  
 
 

 Predsjednik Bulić je dao rijeĉ Glavnoj tajnici koja je izvijestila kako je komisija u 
punom sastavu: Krešo Troskot, Rajko Ţiţić, Ĉedo Vukelić, Dragan Putica i Dinko 
Beaković  prošle godine bila zaduţena da po Pravilniku (koji nikad nije ponuĊen 
Skupštini na usvajanje), ipak proglasila najbolje igraĉe. Zbog kratkog vremenskog 
roka ove godine zaduţeni su Ĉedo Vukelić, Dragan Putica i Dinko Beaković koji su 
dostavili svoje prijedloge Izvršnom odboru na usvajanje, te je donijeta slijedeća: 

  
ODLUKA 

 
 Na Sveĉanom dijelu Skupštine sveĉano će se dodijeliti prigodan dar slijedećim 

igraĉima: 
 
 NAJBOLJI KADET- Pero Ćubela 
 NAJBOLJI JUNIOR – Marino Milićević 
 NAJBOLJI IGRAĈ DO 23. GODINE – Tomislav Kolobarić 
 NAJBOLJI SENIOR – Gianfranco Snatoro 
 NAJBOLJA BOĆARICA – Nives Martinaš 
  

tekst Pravilnika o izboru najboljeg igraĉa šalje se na usvajanje Skupštini. 
 
  AD-5. Prihvaćanje plana i programa rada, teĉaj za trenere boćanja 

 
Predsjednik Bulić je dao rijeĉ Glavnoj tajnici koja je izvjestila prisutne kako je u 
Hrvatskoj olimpijskoj akademiji prihvaćen Plan i program rada, tečaj za trenere 
boćanja, te je osiguran i termin 23. listopada 2009. godine za odrţavanje I. Dijela 
Specijalnosti, a nakon cijelog programa od 300 sati moći će se u Radnu knjiţicu 
ubiljeţiti prvi ikad školovani TRENERI BOĆANJA. Nakon pohvala za ovaj uspjeh 
donijeta je slijedeća: 
 

ODLUKA 
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Podrţava se  Plan i program rada, teĉaj za trenere boćanja, te se imenuje 
Sandro Gulja vršiocem duţnosti voditelja programa dok ne diplomira, što svi 
od njega oĉekuju, te Marino Štefan, struĉni suradnik. Preporuĉuje se Skupštini 
usvajanje ovog plana, a detaljne pripreme i informacije odradit će Ured HBS-a. 
  

AD-6- SLOBODNA RIJEĈ 
 
AD- 6.1. Predsjednik Bulić dao je rijeĉ Glavnoj tajnici koja je izvijestila kako je Ured 
HBS-a zaprimio Prijedlog izmjene kalendara natjecanja I. HBL za 2009. godinu kojom 
se predlaţe ranije zapoĉinjanje jesenskog dijela lige sa 07. studenog na 05. rujna 
2009., te je nakon kraće rasprave donijeta: 
 

ODLUKA 
 

Odbija se Prijedlog Udruge prvoligaša kao neozbiljno pripremljeno s obzirom 
da nema konsenzusa svih klubova I. HBL, što je bio uvjet Izvršnog odbora sa II. 
sjednice. 
 
AD- 6.2. Predsjednik Bulić dao je rijeĉ Glavnoj tajnici koja je svih upoznala sa 
zahtjevom Vjekoslava Cvitanovića i njegovog odvjetnika za predavanje svih ţalbi i 
pismenih oĉitovanja Igora Hajseka i ostalih sudionika u Disciplinskom postupku koji 
se nalazi u posjedu HBS-a, ali je nakon kraće rasprave donijetajednoglasna: 
 

ODLUKA 
 
Hrvatski boćarski savez radio je po Pravilima Saveza i nema veze sa privatnom 
tuţbom svojih ĉlanova, te se odbija zahtjev Vjekoslava Cvitanovića, a o 
moţebitnoj dostavi tih pismena Hrvatski boćarski savez odluĉit će nakon što 
zaprimi nalog nadleţnog Suda. 
 
Na kraju se Predsjednik zahvalio svima. 
 
Sjednica je sa radom zapoĉela u 17,15 sati, a završila u 19,30 sati. 
 
 
Izvješće sastavila      mr. sc. Šime Bulić 
Snjeţana Šimunović-Suknaić, prof.   P r e d s j e d n i k 
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